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Nijmegen : 26 mei 2025 

 

Geachte leden, 

Als eerste bewoners van de Waalsprong hebben wij 24 jaar gewacht op behoorlijke 
voorzieningen. Al deze jaren waren we op de auto als vervoermiddel aangewezen voor onze 
dagelijkse/wekelijkse  boodschappen . 

Eindelijk is er nu een winkelcentrum gerealiseerd wat we per fiets goed kunnen bereiken. 

Wat schetst onze verbazing dat de meest logische route vanaf de Annabellastraat nu voor veel 
geld en middelen is afgezet om enige hondenbezitters tegemoet te komen en het park 
hermetisch af te grendelen voor fietsers. 

Naast het feit dat de vele eerste bewoners ten zuiden van de busbaan hierdoor ernstig benadeeld 
worden, hebben ook de mensen uit oud Oosterhout, scholieren en ouderen, hier ernstig hinder 
van. 

Het pad door het park is vanaf de oplevering als fiets/wandelpad aangewezen omdat een 
oorspronkelijk gepland fietspad aan de van Boetzelaerszijde door omstandigheden werd 
afgeblazen. 

Andere mogelijkheden heeft mijns inziens de gemeente onbenut gelaten zoals een vrij liggend 
fietspad naast de recente dijkverhoging te claimen of de Waaldijk volledig voor gemotoriseerd 
verkeer af te sluiten. 

Ik verzoek u derhalve vriendelijk deze zaak nogmaals te onderzoeken en niet de wens van een 
enkeling te prefereren boven het algemeen maatschappelijk belang.   

Uw antwoord en actie zie ik graag op korte termijn tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Herman Geerse                                                                                                          
                                                                                                                        

                                               


